

REPORT OF THE COMMITTEE

Wednesday, June 19, 1985

The Standing Senate Committee on Energy and Natural Resources has the honour to present its

SECOND REPORT

Your Committee, to which was referred the subject-matter of the Bill C-24, intituled: "An Act to amend the Oil Substitution and Conservation Act and the Canadian Home Insulation Program Act", has, in obedience to the Order of Reference of June 12, 1985, examined and considered the said subject-matter and now reports that it recommends that the said Bill, when examined by the Senate, be favourably considered.

Respectfully submitted,

*The président*

Earl A. Hastings

*Chairman*

RAPPORT DU COMITÉ

Le mercredi 19 juin 1985

Le Comité sénatorial permanent de l'énergie et des ressources naturelles a l'honneur de présenter son

DEUXIÈME RAPPORT

Votre Comité, auquel a été déferé la teneur du Projet de loi C-24, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur l'économie de pétrole et le remplacement du mazout et la Loi sur le programme d'isolation thermique des résidences canadiennes», a, conformément à l'ordre de renvoi du 12 juin 1985, étudié la teneur dudit projet de loi et recommande que, lorsqu'il étudiera le Projet de loi C-24, le Sénat le considère favorablement.

Respectueusement soumis,

*The président*

Earl A. Hastings

*Chairman*